
Zápisnica číslo 2/2022 

z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Brezove,  

ktoré sa konalo dňa 9. decembra 2022 v spoločenskej miestnosti v budove OcÚ. 

 

s týmto programom: 
 
1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Voľba mandátovej komisie 

5. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

6. Utvorenie pracovných komisií pri Obecnom zastupiteľstve v Brezove 

7. Schválenie PHSR mikroregión Stredná Topľa 

8. Odmeny poslancov za aktivity v roku 2022 

9. Úprava rozpočtu na rok 2022 kvôli dotáciám 

10. Investičné akcie v roku 2023 

11. Kultúrne akcie v roku 2023 

12. Žiadosti o dotácie z obce na rok 2023 

13. Návrh VZN č. 1/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavené 

odpady 

14. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 

15. Návrh rozpočtu na rok 2023 s výhľadom na roky 2024-2025 

16. Cintorínske poplatky – kopanie hrobov 

17. Investičné akcie v roku 2022 – zastávky, chodník 

18. Rôzne – podnety a návrhy 

19. Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 
Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) 

K bodu 1) 

Druhé zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej „OZ“) v Brezove otvoril starosta Mgr. 
Ladislav Lukáč, ktorý prítomných oboznámil s priebehom rokovania. 

 

K bodu 2) 

V úvode privítal všetkých prítomných a predniesol na schválenie návrh programu 
rokovania. Poslanci predložený návrh schválili bez výhrad. 



 HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo sa riadilo takto schváleným programom. 

K bodu 3) 

Starosta navrhol za členov návrhovej komisie pani Darinu Krasnajovú a pána Juraja Steklu 
Poslanci schválili členov komisie bez výhrad. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 4) 

Starosta navrhol za členov mandátovej komisie pánov Martina Bednára a Mgr. Lukáša 
Semána. Poslanci schválili členov komisie bez výhrad. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 

K bodu 5) 

Za zapisovateľa a overovateľov boli určení: 

zapisovateľ:  Mgr. Katarína Balažová 

overovatelia:  Matúš Janoško, Juraj Stekla 

K bodu 6) 

V zmysle § 15 zákona č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení obecné zastupiteľstvo môže zriadiť 
komisie ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a kontrolné orgány.   

Starosta navrhol zriadenie Komisie pre ochranu verejného záujmu (zriaďuje sa v zmysle 
ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov) – predseda Matúš Janoško 

Poslanci navrhli zriadiť: 

športovú komisiu – predseda Lukáš Semán 

kultúrnu komisiu – predseda Darina Krasnajová 

komisiu na ochranu životného prostredia - predseda Martin Bednár 



Starosta dal hlasovať o návrhu na zriadenie týchto 4 komisií.  

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 7) 

V tomto bode starosta predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie Plán 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja mikroregiónu Stredná Topľa na roky 2022 až 28. (príloha 
č.2)  

Údaje o našej obci sa dopĺňali  z nášho PHSR plus sa niečo dopĺňalo, keďže náš už tiež končí 
a bude potrebné ho obnoviť. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja mikroregiónu 
Stredná Topľa na roky 2022-2028 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 8) 

Návrh na odmeny poslancom za aktívnu účasť na akciách obce.  

Starosta predložil návrh na vyplatenie odmien poslancom za účasť na akciách obce podľa 
uznesenia 7/2/2022 v celkovej sume 240,00 eur. 

Darina Krasnajová 120 eur 

Mgr. Lukáš Semán 80 eur 

Mgr. Matej Stekla 20 eur 

Juraj Stekla  20 eur 

Obecné zastupiteľstvo navrhnuté odmeny poslancom schválilo. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 9) 



Vo veci úpravy rozpočtu  na rok 2022, ktorý bolo potrebné upraviť kvôli schváleným 
dotáciám, ktoré nám ale ešte doteraz neboli preposlané. Úprava je navrhovaná vo výdavkovej 
kapitálovej sekcii kde sme realizovali investície v celkovej výške cca 132 tis. eur, pričom 
financovanie bolo zabezpečené z rezervného fondu (114 tis eur.) tak ako to bolo schválené pri  
pôvodnom rozpočte a zvyšok z bežných príjmov v tomto roku (18 tis. eur). Pri príjmovej časti 
pre preplatenie chodníka ešte potrebujeme počkať, kým splníme všetky požiadavky na 
kolaudáciu a Wifi pre teba je potrebné ešte poistiť. Preto starosta navrhol spomenutú úpravu 
rozpočtu podľa aktuálneho plnenia a financovania, a následne finálnu na ďalšie 
zastupiteľstvo, ak už budú dovtedy doriešené potrebné veci ohľadom dotácií. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo predloženú úpravu rozpočtu s úpravami podľa aktuálneho 
plnenia a využitia finančných zdrojov. 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 

K bodu 10 a 11) 

Starosta v týchto bodoch vyzval poslancov o návrhy na investičné a kultúrne akcie na rok 
2023 

Po diskusii sa poslanci zhodli na návrhu plánovať akcie priebežne počas roka, po dokončení  
tých akcií, ktoré sa realizovali v tomto roku a ktoré je potrebné ešte dokončiť. Ďalej podľa 
stavu financií a celkovej situácií aká bude, keďže ceny všetkého stále stúpajú a je ťažko 
naplánovať investičné a kultúrne akcie dopredu. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, že sa budú investičné a kultúrne akcie v roku 2023 plánovať 
priebežne počas roka. 
 
HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 

V diskusií sa riešili možnosti ako by bolo možné rozšíriť parkovisko pri cintoríne,  pán Stekla 
navrhol odkúpiť pozemok od Lukáčovych. Zastupiteľstvo už v minulosti riešilo odkupovanie 
pozemkov na to aby sa vytvorila cesta od Lukáčovych po škôlku, kde by potom mohli 
majitelia pozemky predať na výstavbu rodinných domov, ale keďže nevieme, kto by bol 
ochotný predať časť zo svojich pozemkov jednak na výstavbu cesty a na výstavbu rodinných 
domov, teda či by bolo vôbec potrebné tam tu cestu robiť, navrhli poslanci starostovi aby 
pozval tých občanov, ktorých sa odkupovanie pozemkov týka a s nimi prediskutovať 
možnosti odkupovania pozemkov. 



 
K bodu 12) 

Starosta oboznámil poslancov o žiadosti Združenia Brezov pre všetkých o poskytnutie 
dotácie, ktorá bude využitá na usporiadanie BBZ - Brezovský beh zdravia 2023 = 19.8.2023. 
Príspevok by bol použitý na účely propagácie, nákupu cien pre víťazov, medailí, tričiek a 
iných odmien pre jednotlivé kategórie. Na zabezpečenie občerstvenia na podujatí  a pod.  
 
Poslanci hlasovali za poskytnutie dotácie pre združenie Brezov pre všetkých vo výške 700 eur 
na rok 2023. 
HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 4 (Darina Krasnajová, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 1 (Juraj Stekla ) 
 
Ďalej starosta oboznámil nových poslancov, že v minulosti bol schválený príspevok pre 
cirkev na opravy kostola vo výške 1 000 eur ročne a dal návrh na preschválenie, prípadne 
upravenie tohto príspevku. 

Poslanci hlasovali za poskytnutie príspevku vo výške 1 000 eur. 
HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško, Juraj Stekla ) 
Proti: 0  
Zdržal sa:  0 
 
K bodu 13) 

Starosta predniesol zastupiteľstvu na schválenie Návrh všeobecne záväzného nariadenia o 
odpadoch VZN č.1/2022 - vzhľadom k neustálemu stúpaniu cien aj odpadová spoločnosť 
pristúpila k navyšovaniu. Od septembra sa platí viac za manipuláciu s popolnicou o 20 centov 
bez DPH. V našej obci je to 110 popolníc. Spoločnosť tiež poslala aj avízo o navýšení v 
ďalšom roku a tiež aj novy dodatok s miernym navýšením. Podľa prepočtu by mali byt 
náklady cca 5 800 eur v roku 2023, v tomto by to malo byť 4 800. Keď sa to prepočíta, tak 
vychádza poplatok 17.10 na jedného obyvateľa (bez zliav). Starosta zohľadnil toto všetko 
v návrhu, kde je navýšenie na 0,046 za deň a osobu.  Vyzval poslancov aby prehodnotili toto 
navýšenie.  

Po prepočítavaní a diskusií navrhli poslanci aby sa poplatok zvýšil na 0,0493  eur na deň za 
obyvateľa čo je 17,99 eur na osobu za rok. Zľava 30% bude naďalej platiť pre deti do 15 
rokov, osoby nad 70 rokov a osoby ZŤP, čo je 0,0345 eur na osobu za deň, čiže 12,59 za celý 
rok. 

Zľava 50% platí pre študentov, ktorý dochádzajú do školy viac ako 60 km 0,0246 eur na 
osobu za deň čo je 8,97 na rok. 



Poslanci hlasovali za navýšenie poplatkov za vývoz odpadov a schválili VZN č.1/2022 s 
prerokovanými zmenami. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 

K bodu 14) 

 Starosta predniesol stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce na 
rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025 (príloha č. 1), ktorá konštatovala absenciu 
námietok k rozpočtu a odporučila Obecnému zastupiteľstvu jeho schválenie.  

OZ vzalo stanovisko hlavnej kontrolórky na vedomie. 

K bodu 15) 

             V tomto bode predložil starosta na schválenie Návrh rozpočtu na rok 2023 
s výhľadom na   roky 2024-2025. Rozpočet  v zásade vychádza z tohtoročného rozpočtu, teda 
okrem bežných výdajov,  ktoré sa štandardne nemenia.  Najdôležitejšia je 
investičná/kapitálová časť rozpočtu. Aktuálne sú tam navrhnuté iba veci, ktoré sa 
nerealizovali v tomto roku a boli naplánovane a schválene a ďalšie investičné akcie sa budú 
plánovať priebežne počas roka, podľa stavu financií a podľa aktuálnych cien materiálu 
potrebného pri investičných akciách. 
 

OZ schválilo návrh rozpočtu bez výhrad. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 16) 
 
             V ďalšom bode starosta vyzval poslancov aby prediskutovali možnosti alebo formu  
poplatkov za kopanie hrobov. 

Od roku 2021 výkop hrobov zabezpečovala obec, podľa uznesenia  č. 66/11/2020. Odvtedy 
stúpla cena za výkop zo 120 eur na 450 pri dvojhrobe s odnosom truhly.  Preto pre rôzne 
komplikácie a výrazné navýšenie starosta navrhuje jednotnú cenu ako príspevok pozostalým 
vo výške 200 eur - výkop si teda zabezpečia sami občania, obec im len prispeje spomínaným 
príspevkom.   

Poslanci hlasovali za príspevok na pohreb pre pozostalú rodinu vo výške 200 eur. 

HLASOVANIE:  



Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 

K bodu 17) 

            Investičné akcie v roku 2022 – zastávky, chodník 
Starosta v tomto bode oboznámil poslancov, že je potrebné dať vyrobiť, objednať zastávky 
oproti budove Kultúrneho domu na obidva smery. Po diskusii sa poslanci rozhodli, že zakúpia 
potrebný materiál a zastávky sami vyrobia. 
HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 18) 

Rôzne – podnety a návrhy 

V tomto bode neboli predložené žiadne podnety a návrhy. 

K bodu 19) 

Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval prítomným za účasť na 
zasadnutí a druhé rokovanie OZ v Brezove vo volebnom období 2022 – 2026 ukončil. 
 
 
 
 
 

............................................................ 
Mgr. Ladislav Lukáč – starosta obce 

 
Overovatelia: 
 
Matúš Janoško    .................................................... 
 
Juraj Stekla                 .................................................... 


